

# JÖNKÖPINGS IDROTTSALLIANS



## Styrelsemöte

**Protokoll** Fört vid sammanträde med styrelsen för Jönköpings Idrottsallians  
**Tid:** 2023-10-18 kl. 17.30  
**Plats:** Tenhults IF, Kabevallen

**Närvarande:** Carl-Gustaf Tollén, Dan Gustavsson, Björn Johansson, Susanne Görsberg, Åsa Linnér, Joakim Walltegen, Göran Carnander, Bengt Kinell och Ann Axelsson

### Mötets öppnande § 1

Calle öppnade mötet och hälsade välkomna.

### Träff med representant

#### Från Tenhults IF

#### Mattias Fejes

### § 2

Mattias berättade engagerat om Tenhults IF:s historia och senaste årens utveckling till en reell samlingsplats i bygden som alla tillhör och som tillhör alla. Idag är de över 700 medlemmar. Föreningen är (om-)byggd från grunden avseende bl.a. ledarstab, organisation och ekonomi. Varje år genomförs Kabe-cupen som är ett mycket uppskattat och välorganiserat arrangemang och som samlar otroligt många deltagare från stora delar av Jönköpings kommun och resten av Småland. Föreningen har fått i gång sponsorverksamheten på allvar, har byggt konstgräsplan, padelbanor och diverse andra ytor och renoverat klubbhus, På programmet står nu en läktare som troligen blir under tak när man ändå bygger. Föreningen verkar gå en strålande framtid tillmötes.

### Föregående

#### Protokoll

### §3

Godkändes och lades till handlingarna.

### Ekonomi

### § 4

Vårt bidrag på 25 tkr är nu utbetalt. Ang. utgifter vet vi ännu inte hur stor del av kostnaderna för Forumet som landar hos oss. I övrigt oförändrat.

**Jönköpings  
kommun**

**§ 5**

- a) Det har varit ett möte på Stadsparksvallen med representanter från fritidsförvaltningarna i landets 10 största kommuner. Calle har varit där och presenterat Alliansens arbete.
- b) Nätverk ska startas för visst elitstöd den 24/11. Näringslivsenheten har kallat tillsammans med Kultur- och Fritid. Calle, Björn och Bengt representerar Alliansen.
- c) Diskuterade en inbjudan från Rådhuset ang. uppvaktning av en parcouridrottare, Erik Thorhall. Vi vet inte vilken förening han representerar men Calle frågar Martin och avser att närvara vid uppvaktningen.

**Uppföljning av möte med  
HC Dalen och Jkpg Bandy**

**§6**

Diskussioner om vad vi kan göra. Vi inväntar dokumentation från Idrottsforum och bordlägger frågan tills vi har den att tillgå.

**Idrottsforum  
10 oktober**

**§7**

Anteckningar är på väg. Joakim sammanställer. Vi avsätter nästa möte till diskussioner och utvärdering samt planera vårt samlade inspel.

**RF-Sisu**

**§8**

Rapport från mötet på Elmia den 5 oktober. Det var ett bra möte. Calle, Björn och Ann deltog från oss. Forskare från Malmö påtalade vikten av tillgänglighet, att nyttja befintliga anläggningar, ha öppet för många och ha god samverkan.  
Jönköpings Idrottsallians lyftes som ett gott exempel på samverkan mellan förening och kommun.

**Kommunikation  
och skrivelser**

**§ 9**

JP tog inte in vare sig pressrelease om Idrottsforum eller insändaren som Calle skrivit. De bevakade inte heller Idrottsforum alls. Vi behöver träffa JP och presentera Alliansen efter att vi fått dokumentationen från Idrottsforum.

**Hemmavinsten**

**§ 10**

Det nya upplägget med vinster i Hemmavinsten har tagits emot väl ute i föreningarna. Positiv trend med fler vinster har blivit en nystart för många föreningar.  
Folkspel går nu ut och försöker lansera ett liknande koncept på riksnivå. Vi behöver möta detta med information till våra föreningar.

**Lokal TV**

**§ 11**

Inget nytt.

**EM, VM och OS  
-fonden**

**§ 12**

Inget nytt

**Kommande möten § 13**

Nästa möte blir den 15/11 i RF SISU lokaler.

Bengt åtog sig att kolla om Bowling till vårt decembermöte (prel. 13/12)

Åsa Linnér  
sekreterare

Calle Tollén  
ordförande